
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-09-04 17:02:34+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/174278 - wycinka drzew przy budynku Probostwa Parafii Matki Boskiej Bolesnej. (Od: andrzejwojaczek
<andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.368.2019

Panie Prezydencie mam pytania ; kto wydał decyzję o wycięcie drzew na terenie ogrodu przy budynku probostwa Parafii Matki Boskiej
Bolesnej, czy ta decyzja była zasadna oraz jakie będą nasadzenia zastępcze drzew i w jakim terminie ?
Drugie pytanie ; czy jest to sens sadzenia drzew przy pomniku św. Jana Nepomucena przed kościołem Matki Boskiej Bolesnej niszcząc przy
okazji piękny skwer ?
                              
 
                                                      ANDRZEJ WOJACZEK
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